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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az Ön által vezetett minisztérium munkatársai közül 
hányan kapták meg az oltás legalább első dózisát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Információink  szerint  a  Honvédelmi  Minisztérium minden dolgozóját  beoltották  a  koronavírus-
elleni vakcina valamelyikével.

A munkatársai  közül  hányan kapták meg az oltás legalább első dózisát  eddig és  annak melyik
típusát?

Ha  többen  is  kaptak  oltást,  akkor  miért  tartották  fontosabbnak  előbb  beoltani  a  minisztérium
munkatársait, mint a pedagógusokat és a szociális szférában dolgozókat?

A 60 év alatti munkavállalókat is beoltották, és ha igen, mi az oka, hogy már ők is megkaphatták az
oltást?

Tisztelettel várom válaszát!


